
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie financovania, rozpočtu a nakladania s majetkom obce pri OZ v Iliašovciach 

zo dňa 14.06.2024 na OcÚ Iliašovce č.231, Iliašovce 

 

Prítomní: PhDr. Marcel Šefčík, PhD. (predseda) 

  Mgr. Ladislav Petrek (člen) 

  Ing. Vladimír Šivec (člen) 

  Ján Bdžoch (člen) 

  Anna Frankovičová (starostka obce) 

  Andrea Čopianová (hlavná kontrolórka obce) 

  (podľa prezenčnej listiny) 

 

Rokovanie Komisie financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce (ďalej aj ako „Komisia 

FiRoNa“) otvoril jej predseda a prítomných oboznámil s programom rokovania: 

1. Záverečný účet obce za rok 2023 

2. Návrh uznesenia k Pokladničným limitom obce 

3. Prehodnotenie členských príspevkov obce (Zmluva s Miloj, Dcom, Regionálne združenie miest a obcí 

Spiša, Zmluva o spolupráci na úseku školstva, Spoločný stavebný úrad, SEZO-Spiš, Združenie HK) 

4. Žiadosť p. Ing. Maroša Pemčáka o odkúpenie parcely č. 1376 

5. Žiadosť p. Marcely Bdžochovej o odkúpenie parcely č. 192 

6. Žiadosť p. Petra Broška o odkúpenie parcely C1302 

7. Návrh kontrolných oblastí pre HK obce na 2.polrok 2024 

8. Rôzne – (financovanie B-I-K 2025 a strategická podpora školstva v obci; informovanie o alokácii z POO 

na rozširovanie miest v MŠ)  

K bodu 1: 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia v súvislosti s predloženým návrhom záverečného účtu obce Iliašovce za rok 2023 (ďalej aj ako „ZÚ 2023“) 

odporúča k rozboru významných položiek bežného rozpočtu k položke 610 Mzdy, platy a služobné príjmy doložiť 

do prílohy ZÚ 2023 podrobný tabuľkový prehľad mzdových prostriedkov za jednotlivé strediská v organizačnej 

štruktúre obecného úradu v zmysle Organizačného poriadku obecného úradu obce Iliašovce. Ďalej komisia 

odporúča v časti 5. Tvorba a použitie peňažných fondov a iných fondov ZÚ 2023 upraviť vytváranie a použitie 

sociálneho fondu v zmysle komentárov k predloženému ZÚ 2023.  

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.15/2024 bolo schválené. 

 

K bodu 2: 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia vzala na vedomie pripravený návrh uznesenia k Pokladničným limitom obce, ktorý bol predložený 

predsedom komisie a oboznámila sa so Smernicou pre vedenie pokladnice, obeh pokladničných dokladov 

a vykonávanie finančných operácií z dňa 22.11.2023 (ďalej len „smernica“). Komisia súhlasila so 

stanoveným limitom pokladničnej hotovosti v smernici a to vo výške 3 000 eur. Ďalej komisia odporúča aktualizovať 

smernicu z dôvodu prijatých Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Iliašovce na OZ dňa 02.02.2024. 

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.16/2024 bolo schválené. 

 



K bodu 3: 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia v súvislosti s uznesením č. 14/2023, ktorým sa zaviazala, že na najbližšom zasadnutí Komisie FiRoNa v r. 

2024 prehodnotí členstvo obce v rozličných organizáciách alebo iných združeniach, ktorým na základe členských 

zmlúv alebo obdobných zmlúv platí členské príspevky. Komisia vykonala podrobnú analýzu členských zmlúv a 

zhodnotila účasť obce a jej členstvo v organizáciách nasledovne: za zotrvanie obce v Spoločnom stavebnom 

úrade, v Spoločnom školskom úrade, v ZMOS SR, v ZMOS Spiš, v SEZO Spiš, v DEUS-DCOM a v RVC Štrba (do 

konca roka 2024, lebo obec využíva služby aj RVC KE).  

Komisia navrhuje OZ, aby obec nepokračovala v nasledujúcich členských príspevkoch: Miloj Spiš, Združenie 

hlavných kontrolórov a Združenie zborov pre občianske záležitosti.  

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.17/2024 bolo schválené. 

 

K bodu 4,5,6: 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia vzala na vedomie žiadosti o odkúpenie parciel: Ing. Maroša Pemčáka (parcela č. 1376), p. Marcely 

Bdžochovej (parcela č. 192) a p. Petra Broška (parcela č. 1302). Komisia odporúča OZ najprv vypočuť žiadateľov 

o odkúpenie parciel, aby predstavili svoj zámer a dôvod odkúpenia parciel. Následne postupovať v zmysle 

platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Iliašovce z 02.02.2024.  

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.18/2024 bolo schválené. 

 

K bodu 7: 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia na základe uznesenia zo zasadnutia Rady školy ZŠ Iliašovce zo dňa 11.04.2024, v ktorom rada školy 

žiadala zriaďovateľa ZŠ Iliašovce o predloženie výsledku hospodárenia školy spolu aj s jej dofinancovaním, 

navrhuje OZ , aby v zmysle §18f ods. 1 písm. h) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  poverilo hlavnú 

kontrolórku obce vykonať kontrolu hospodárenia v školských zariadeniach obce (MŠ a ZŠ) za obdobie 6 

kalendárnych rokov. 

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.19/2024 bolo schválené. 

 

K bodu 8: 

a) Informovanie o alokácii z POO na zvýšenie kapacít v MŠ 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia zobrala na vedomie informáciu predsedu komisie FiRoNa, ktorý informoval o tvorbe rezervného zoznamu 

pre žiadateľov o finančné prostriedky z výzvy na zvýšenie kapacít v MŠ. Predseda komisie sprostredkuje 

komunikáciu medzi pani starostkou a osobou na MŠVVaM SR zodpovednou za POO za účelom získania bližších 

informácií o kritériách rezervného zoznamu.  

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.20/2024 bolo schválené. 

 

b) Financovanie B-I-K 2025 a podpora školského športu v obci 

Komisia financovania, rozpočtovania a nakladania s majetkom obce: 

Komisia vzala na vedomie prezentáciu predsedu komisie s názvom „Matej Tóth ambasádor B-I-K 2025“ za účelom 

získania ďalších kľúčových sponzorov pre B-I-K aj vzhľadom k budúcnosti tejto športovo-kultúrnej akcie. 

Predstavený návrh nadväzuje na PHSR (2019-2025) obce Iliašovce, v ktorom obec v časti Prioritná oblasť 2.3 

Skvalitnenie ponuky športového, kultúrneho a spoločenského vyžitia v obci sa zaviazala rozšíriť model 

viaczdrojového financovania na B-I-K. Ďalej na to nadväzuje  prezentácia „športového projektu“ v podobe Športovej 

akadémie Mateja Tótha, ktorá by v Iliašovciach mohla naštartovať kvalitnú prípravu iliašovských detí 



predprimárneho vzdelávania v MŠ pre športové kluby v okolí SNV a do budúcna zabezpečiť ďalšiu finančnú 

podporu B-I-K. Členovia komisie odporúčajú OZ zaoberať sa prezentovaným návrhom v 3Q/4Q 2024.  

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie Komisie FiRoNa č.21/2024 bolo schválené. 

 

Záver: 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným členom za účasť na rokovaní Komisie FiRoNa 

a zasadnutie komisie ukončil.  

 

Spracoval: PhDr. Marcel Šefčík, PhD. 

Overil: Mgr. Ladislav Petrek 

 

 

        PhDr. Marcel Šefčík, PhD. 

V Iliašovciach dňa 14.06.2024      predseda komisie  


